



Roma, 15/11/2023

To: Françoise Geng for CGT-Santé (gengfrancoise@gmail.com)

Didier Birig for SPS FO (didier.birig@me.com)

Alain Parisot for Unsa (Alain.parisot@unsa.org)

Subject: solidarity for health sector strike on the 16th of November

Dear comrades,

We are writing to send you, on behalf of the FP CGIL general secretary and all our members, our solidarity for the strike of the health sector next November 16th. Throughout Europe we are fighting for better wage conditions and to address the persistent staff shortage in the health and social care sector. In Italy we have done demonstrations repeatedly to safeguard health care, a constitutionally guaranteed right, and for the defense of public and universal health care, which has been among the main motivations that have led us to the mobilizations and strikes called together with UIL for the coming days. Indeed, we believe that your reasons coincide with our reasons and that the defense of public and universal health care should be a central point of the European mobilization that will culminate with the demonstration next December 13th in Brussels. Increasing wages, improving working conditions, hiring and investment in health and social care are among the main issues that unite our struggle.

We stand with you and wish you success in the strike!

In solidarity,

National Secretary for international affairs

of FP CGIL nazionale

Giordana Pallone

FEDERAZIONE LAVORATORI FUNZIONE PUBBLICA CGIL

VIA LEOPOLDO SERRA, 31 - 00153 ROMA

Tel. +39 06 585441 | PEC: organizzazione@pec.fpcgil.net | posta@fpcgil.it |



FR traduction non officielle

Roma, 15/11/2023

To: Françoise Geng for CGT-Santé (gengfrancoise@gmail.com)

Didier Birig for SPS FO (didier.birig@me.com)

Alain Parisot for Unsa (Alain.parisot@unsa.org)

Subject: solidarity for health sector strike on the 16th of November

Chers camarades,

Nous vous écrivons au nom du secrétariat général de la FP CGIL et de tous les membres pour vous faire part de notre solidarité à l'occasion de la grève du 16 novembre dans le secteur de la santé et les services sociaux. Dans toute l'Europe, nous luttons pour de meilleures conditions salariales et pour remédier à la pénurie persistante de personnel dans le secteur de la santé et les services sociaux. En Italie, nous avons manifesté à plusieurs reprises pour sauvegarder les soins de santé, un droit garanti par la Constitution, et la défense des soins de santé publique et universelle est l'une des principales motivations qui nous ont conduits aux mobilisations et aux grèves proclamées avec l'UIL pour les jours à venir. En effet, nous pensons que vos raisons coïncident avec les nôtres et que la défense des soins de santé publique et universelle doit être un point central de la mobilisation européenne qui culminera avec la manifestation du 13 décembre à Bruxelles. L'augmentation des salaires, l'amélioration des conditions de travail, le recrutement et l'investissement dans les soins de santé et les services sociaux sont parmi les principaux thèmes qui unissent notre lutte.

Nous sommes à vos côtés et vous souhaitons beaucoup de succès dans la grève!

En solidarité,

Secrétaire national aux affaires internationales

de la FP CGIL nazionale

Giordana Pallone

FEDERAZIONE LAVORATORI FUNZIONE PUBBLICA CGIL

VIA LEOPOLDO SERRA, 31 - 00153 ROMA

Tel. +39 06 585441 | PEC: organizzazione@pec.fpcgil.net | posta@fpcgil.it |